

《单词百科:foolishness是什么意思?foolishness怎么发音?foolishness的解释和用法》

英语单词foolishness是什么意思?foolishness怎么读?foolishness怎么发音?简答网为您整理了foolishness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



foolishness怎么读

foolishness的读音: ['fu:l n s]

foolishness的意思

1、n.愚蠢，愚笨;

foolishness的近义词

1、craziness n.发狂，热中，狂热;

- 2、folly n.蠢笨;愚行;讽刺剧;
- 3、foolery n.愚蠢的行为;
- 4、foolhardiness n.愚勇,有勇无谋,蛮勇;
- 5、footle vi.闲混;

foolishness的双语例句

1、The thought of foolishness is sin : and the scorner is an abomination to men.

9愚妄人的思念,乃是罪恶.褻慢者为人所憎恶.

2、To talk nonsense or foolishness . H e blethered on, the blithering fool.

“胡说八道”之意,如:“他不停地胡说八道,真是个喋喋不休的傻瓜!”

3、The comic sklt'sent up the foolishness of young men in love.

那幅画把沉溺于热恋中的青年男子的痴态勾勒得滑稽可笑.

4、They don't accept any foolishness when it comes to spending money.

在花钱的问题上,他们向来很谨慎。

5、The father expostulate with his son about the foolishness of leaving school.

父亲就他孩子辍学的愚蠢行为对他进行规劝.

6、His foolishness was followed by an exacerbation of their quarrel.

他的愚蠢导致了他们之间争执的加剧.

7、He feared that he would smart for this foolishness.

他担心为了这一愚蠢举动而吃苦头.

8、Forsake foolishness, and live, And walk in the way of understanding.

6你们要舍弃愚蒙,就得存活,并要走聪明的道路.

9、You will allow me to have my own opinion about her foolishness.

您应该允许我在她是否愚蠢这一点上保留自己的看法.

10、 A gradient or polarity : wisdom and power à foolishness and weakness.

彼此敌对 : [智慧与权能]->愚拙与软弱.

11、 Optimism is a good characteristic, but if carried to an excess it becomes foolishness.

乐观是良好的品德, 但如过分乐观就成为愚蠢.

12、 He is the victim of his own foolishness.

不要在妈妈面前掩饰你的感情.

13、 All definition seem to be foolishness.

所有的定义看上去都是愚蠢.

14、 That foolishness of yours had Better Be stopped.

你可别再干这种蠢事了.

15、 Not seeing her body as it really was, my own foolishness caused all my suffering!

并没有真正见到她的身体哪, 我所有的痛苦都是自己的愚蠢造成的!

16、 He laughed a little to himself at his own foolishness.

他暗笑自己傻气.

17、 Death: So you've made it this far. In the name of your father, cease this foolishness!

死: 你已经到达这里, 以你父亲的名义, 停止这愚蠢的行为吧!

18、 His foolishness almost cost him his life.

他的愚蠢几乎要了他的命.

以上是简答网为您整理的foolishness怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/foolishness>

